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Burgemeesters maken zich

zorgen over handhaven en

naleven regels

Burgemeesters van steden als Dordrecht,

Maastricht en Hilversum maken zich zorgen

of zij de versoepeling van de

coronamaatregelen op den duur wel kunnen

handhaven. Zij zien nu al dat mensen steeds

vaker de straat op gaan en als per 1 juni de

terrassen weer open gaan, zijn de

burgemeesters verantwoordelijk voor de

praktische uitvoering en het handhaven

ervan.

Deze zorg is het belangrijkste agendapunt
van het wekelijkse Veiligheidsberaad. De

Hilversumse burgemeester Pieter Broertjes
stelt bijvoorbeeld dat hij de anderhalve meter

niet van alle terrassen kan gaan controleren.

“Ik heb 80 terrassen en maar 8 boa’s.”

Grapperhaus is tevreden

Minister Grapperhaus (Justitie en Veiligheid)
wil nog niet direct tornen aan de gemaakte

regels en maatregelen. Hij neemt de

opmerkingen van de burgemeester wel mee.

“Maar over de maatreaelen hebben we heel


